
Proces verbal  încheiat astăzi
30.08.2021

  in cadrul şedinţei ordinare a consiliului
local Hudeşti

În conformitate cu prevederile art.134  alin. (1) lit.,,a”  din  Ordonanţa de Urgenţă 
nr.57 privind Codul  administrativ , Consiliul local al comunei Hudeşti  a fost convocat în 
şedinţă  ordinară  în data de 26.07.2021 , orele 14, în sala de şedinţe a Căminului Cultural  
Hudeşti.
            Având în vedere contextul actual  privind limitarea i diminuarea răspândiriiș
coronavirusului  SAARS- COV2  precum si necesitatea prevenirii răspândirii 
infec iilor respiratorii COVID – 19 cauzate de acest virus,  pentru amendamente s-a ț
folosit  mijloacele electronice de comunicare. 
 În cadrul edin ei votul  a fost  exprimat, pe rând  de către un grup de maxim cinci ș ț
consilieri cu păstrarea distan ei de  minim 2 metri intre persoane.ț

Şedinţa s-a desfăşurat in sala de şedinţe a Căminului Cultural Hudeşti,  la şedinţă  
fiind prezenţi fizic  14 consilieri , care au intrat în sală în grupuri de câte 5 cu păstrarea 
distan ei de  minim 2 metri intre persoane. ț Domnul Buliga Marius i Mirău ă Liviu a ș ț
participat la edin ă prin intermediul telefonului.ș ț

Este ascultat Imnul de Stat  după care se trece la derularea lucrărilor şedinţei. 
Şedinţa este legal constituită. 
Preşedinte de şedinţă este domnul  Zîză Constantin.
Preşedintele  de şedinţa  deschide şedinţa după care da citire ordinii de zi:
                   

                   1. Proiect de hotărâre privind  conferirea Diplomei de 
Fidelitate.

2.  Proiect de hotărâre privind acordarea Diplomei de Fidelitate şi a unui 
premiu în valoare de 300 lei din bugetul local pentru anul 2021,cuplurilor Hudeştene care 
au împlinit sau împlinesc în acest an 50 de ani de la căsătorie neîntreruptă    

3. Proiect de hotărâre pentru adoptarea raportului privind activitatea 
desfăşurat  în  semestrul I al anului 2021, de către asistenţii personali al persoanelor cu 
handicap grav, angajaţi la Primăria comunei Hudeşti.
                 4.Proiect de hotărâre privind  aprobarea   prelungirii scrisorii  de 
garanţie din partea din CEC BANK S.A pentru proiectul „Construire şi dotare Grădiniţă 
cu program normal în sat Baranca ,comuna Hudeşti, judeţul Botoşani”
                5.Proiect de hotărâre privind   acordarea mandatului special 
reprezentantului UAT Hudeşti  în AGA ADI ,,Ecoproces’’  în vederea aprobării Actului 
adi ional nr. 8 la Contractul de delegare a gestiuniiț  ,,Concesionarea serviciului public de 
colectare şi transport a deşeurilor municipale solide în judeţul Botoşani” – zona 1 
Dorohoi  nr. 892 /04.07.2017.
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 Se supune la vot ordinea de zi  , care este aprobată în unanimitate.
Se supune la vot procesul verbal din şedinţa anterioară,care  este aprobat în unanimitate. 

          Se ia  în discuţie punctul 1 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
 Domnul  Sîsîiac Constantin ia cuvântul i men ionează că proiectul de hotărâre se ș ț
completează si cu familia  Ciubotaru Costache i Mariea.ș
Nu  mai  au loc discuţii,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat  în 
unanimitate. 

Se trece la dezbaterea punctul 2 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.

Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat   în ț
unanimitate.

           Urmează punctul  3 al ordinii de zi.
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 
  Domnul Zlei Dimitre Cătălin  solicită sprijinirea domnului Săviuc Constantin pentru 
angajarea unui asistent personal .
Nu  au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre care este  aprobat  în ț
unanimitate.
          Se ia  în discuţie punctul 4 al ordinii de zi:

Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
Nu  au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre care este  aprobat  cu 14 ț
voturi,,pentru,,  i o ab inere.ș ț

Se trece la dezbaterea punctul 5 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
Nu  au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre care este  aprobat cu 13 ț
voturi ,,pentru ,, un vot ,,împotrivă  ,, i o ,,ab inere,,ș ț
 Domnul  tefan Marinel men ionează că a votat împotrivă i nu doreste să- i motiveze Ș ț ș ș
votul.
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Probleme curente:
Domnul  tefan Marinel  ia cuvântul :Ș

-   întreabă ce demersuri  s-au mai făcut  pentru  instalarea unui  nou medicul de 
familie pentru comună. Domnul viceprimar răspunde,că  ar fi interesată o d/na 
doctor de la Boto ani .Urmează să mai avem discu ii pe această temă.ș ț

-  Solicită decolmatarea podului în zona ,,Grădini a - coala   Mlenău i ,,;ț Ș ț
- Roagă executivul să continue  defri ările i  la Mlenău i ;ș ș ț
- Solicită repararea cur ii colii Mlenău i , care este distrusă în că de la alegerile ț ș ț

locale de anul trecut;
Domnul viceprimar prezintă solicitarea d-lui Zară Andrei pentru concesionarea 

unui spa iu  de la fostul antier  Mindo din satul Alba ;ț ș
Urmează domnul  Cibotaru  Gabriel care  solicită  să se facă defri ări i decolmatări i în ș ș ș
satul Ba eu.ș
 Domnul Airinei Constantin ,men ionează că ar trebui sanc iona i cei care pot să- i facă ț ț ț ș
cură enie  an ul i podul din fa a locuin ei  i din rea voin ă nu o fac  , nu să lise facă ț ș ț ș ț ț ș ț
curat de către primărie, iar primăria să sprijine  numai cetă enii bătrâni singuri i cei ț ș
bolnavi, pentru cură enia  an urilor   i  a podurilor din fa a locuin ei  ț ș ț ș ț ț
 Se înscrie la cuvânt i domnul Lungu Florin  care roagă conducerea primăriei să-i pună ș
în vedere d-lui Broască dan să- i folosească ima ul concesionat i nu altă  suprafa ă de ș ș ș ț
ima . Solicită i defri area vegeta iei lemnoase din zona ,,dealul  Ciobanu,, i să se ș ș ș ț ș
erbicideze  cimitirele  pentru a nu mai fi mereu pline de buruieni.
În cuvântul său domnul Zlei Dimitre  mul ume te executivului pentru solu ia găsită la ț ș ț
podul din centrul comunei  i întreabă  viceprimarul comunei câ i beneficiari de ajutor  ș ț
social sunt, de  mereu sunt probleme legat de lipsa  oamenilor cu care ar trebui efectuate 
lucrări de gospodărire comunală.
           Nu mai au loc discuţii.  Şedinţa se încheie.
           Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal.

             Preşedinte de şedinţă                                      Secretarul general al  comunei
               Zâză  Constantin ,                                              Anca Florentina Asavetei
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